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2005:46 Interpellation av Cecilia Brinck (m) om kulturlo-

kaler på Skeppsholmen 
Dnr 328-3658/2005 

 
 
Kulturförvaltningen hyr lokaler på Skeppsholmen av Statens Fastighetsverk. 
Dessa lokaler hyrs sedan ut i andra hand till ett antal kulturverksamheter, bland 
annat Teater Galeasen. 
 Fastighetsägaren har i samband med framtida omfattande och åtminstone 
delvis välbehövliga renoveringar av lokalerna aviserat mycket stora hyreshöj-
ningar. Dessa hyreshöjningar är sådana att det inte rimligen finns någon möj-
lighet för kulturförvaltningen att fortsätta att hyra lokalerna. 
Därmed är också den gamla överenskommelsen om att de gamla militära an-
läggningarna på Skeppsholmen skulle bli kulturcentrum i praktiken satt ur 
spel. 
 När ärendet senast behandlades i kulturnämnden (050830) meddelade ma-
joriteten att man 1. skrivit brev till Leif Pagrotsky och 2. önskade att kulturför-
valtningen fortsatte förhandlingarna med SFV med syfte att kunna vara kvar i 
lokalerna – om hyran inte blev orimligt hög. Några svar på oppositionens frå-
gor om vad Pagrotsky eventuellt svarade, vad som är en orimligt hög hyra och 
varför man inte agerat tidigare gavs inte. 
 Därför ställer jag följande frågor till ansvarigt borgarråd: 

1. Vad svarade Pagrotsky – om han alls svarat? 
2. Har brevet på något sätt följts upp? 
3. Var går smärtgränsen för hur hög hyran för lokalerna får bli? 
4. Varför har i princip ingenting skett under två år? 

 
Stockholm den 23 september 2005 
 

Cecilia Brinck 


